
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVI/2022
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 27 stycznia 2022 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 9.34  

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 11
Radni nieobecni -  4
Radni nieobecni - Piotr Antoszewski

  Marek Grzęda - 
  Nadzieja Jakubczyk
  Tomasz Kasprzak.
    

Adn. pkt 1. Otwarcia  XXXVI  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  dokonała
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Alina Król,  stwierdzając na podstawie listy
obecności  quorum  do  podejmowania  prawomocnych  uchwał.  Powitała
Burmistrza, Skarbnika, radnych oraz sołtysów i widzów przed monitorami.

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej.  
3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Miłomłynie na
rok 2022.

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady
Miejskiej na rok 2022.

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  dla  Gminy  Miłomłyn  na  rok
2022. 

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia
odpłatności  za pobyt w mieszkaniach chronionych i  ośrodkach wsparcia,
w  tym  w  schroniskach  dla  osób  bezdomnych  i  schroniskach  dla  osób
bezdomnych z usługami opiekuńczymi.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  w  sprawie  szczepień
przeciw COVID-19. 

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zasad
wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego
zasobu Miasta i Gminy Miłomłyn.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na
2022 r.
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11. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
12. Wolne wnioski i informacje.
13. Zakończenie obrad sesji. 

Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  Alina  Król  wystąpiła
z   wnioskiem  formalnym  o  rozszerzenie  porządku  obrad  o  punkt  11.  Podjęcie
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości Miłomłyn, Liwa, Rogowo, punkt
12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  miejscowości  Miłomłyn,
punkt  13.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  miejscowości  Liwa.
Poinformowała,  że te projekty uchwał były omawiane na posiedzeniach komisji
Rady Miejskiej.

Następnie  Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  zapytała,  czy są
pytania odnośnie zgłoszonego wniosku.

Do zgłoszonego wniosku nie zgłoszono uwag. 

W związku z tym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poddała
zgłoszony wniosek formalny pod głosowanie imienne. 

„Za”  przyjęciem  wniosku  formalnego  głosowało  11  radnych,  „przeciw”  0,
„wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z  dnia  27  stycznia  2022  r.
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alina Król stwierdziła, że wniosek został
przyjęty. W związku z tym dotychczasowe punkty 11, 12, 13 przyjmują numerację 14,
15, 16. 

W tym czasie na sesję Rady przybyła radna Nadzieja Jakubczyk.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej.  

Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  Alina  Król  poinformowała,  że  radni
otrzymali projekt protokołu drogą elektroniczną, był on również dostępny w Biurze
Obsługi  Rady,  jak  i  dostępny  jest  na  sesji.  W związku  z  tym  radni  mogli  się
zapoznać z jego treścią. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

W  związku  z  tym  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod
głosowanie imienne wniosek o przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady.  
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„Za” przyjęciem wniosku głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny. 

Protokół głosowania imiennego
z dnia 27 stycznia 2022 r.
wg załącznika Nr 4 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół został przyjęty. 

Adn. pkt 3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz
działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
o działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.
  

Informacja wg załącznika
Nr 5 do protokołu Nr XXXVI/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań.

Adn. pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Miłomłynie
na rok 2022.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poinformowała,  że projekt
uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej.  Komisje
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poddała
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.       

Protokół głosowania imiennego
z dnia 27 stycznia 2022 r.
wg załącznika Nr 6 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej  
w Miłomłynie.

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała w sprawie  planu pracy
Rady Miejskiej w Miłomłynie na rok 2022 została podjęta jednogłośnie. 
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Uchwała Nr XXXVI/294/2022
wg załącznika Nr 7 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji
Rady Miejskiej na rok 2022.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alina Król poinformowała, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poddała
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.       

Protokół głosowania imiennego
z dnia 27 stycznia 2022 r.
wg załącznika Nr 8 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej  
w Miłomłynie.

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała w sprawie zatwierdzenia
planów pracy komisji Rady Miejskiej na rok 2022 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/295/2022
wg załącznika Nr 9 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie

Adn. pkt 6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Miłomłyn na rok
2022. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poinformowała,  że projekt
uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej.  Komisje
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poddała
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.       
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Protokół głosowania imiennego
z dnia 27 stycznia 2022 r.
wg załącznika Nr 10 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej  
w Miłomłynie.

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  uchwała  w  sprawie  przyjęcia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla
Gminy Miłomłyn na rok 2022 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/296/2022
wg załącznika Nr 11 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad
ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  mieszkaniach  chronionych  i  ośrodkach
wsparcia,  w tym w schroniskach dla osób bezdomnych i  schroniskach dla osób
bezdomnych z usługami opiekuńczymi.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poinformowała,  że projekt
uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej.  Komisje
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poddała
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.       

Protokół głosowania imiennego
z dnia 27 stycznia 2022 r.
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej  
w Miłomłynie.

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  uchwała  w  sprawie  ustalenia
szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  mieszkaniach
chronionych i ośrodkach wsparcia, w tym w schroniskach dla osób bezdomnych
i schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi została podjęta
jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/297/2022
wg załącznika Nr 13 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Adn. pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie szczepień
przeciw COVID-19. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poinformowała,  że projekt
uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej.  Komisje
pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały.  Po  podjęciu  uchwały  przedmiotowa
petycja zostanie przekazana do Ministerstwa Zdrowia. 

Radny Grzegorz Żmijewski zabrał głos w sprawie organizacyjnej dotyczącej
rozpatrzenia  przedmiotowej  petycji.  Poinformował,  że pomijając  jej  treść,  która
jego zdaniem jest wyjątkowym stekiem bzdur, jakich dawno nie czytał, zastanawia
się, czy Komisja Skarg, Wniosków i Petycji powinna odpowiadać na takie petycje,
skoro  stwierdza  w  odpowiedzi,  iż  Rada  nie  jest  właściwa  do  jej  rozpatrzenia.
W ogóle należało się zastanowić, czy Rada jest upoważniona do rozpatrywania tak
postawionych pytań w tej petycji. Zapytał, czy radni czytali tę petycję. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poinformowała,  że petycja
była omawiana na posiedzeniach komisji. 

Radny Grzegorz Żmijewski poinformował,  że jego zdaniem nie za bardzo,
gdyż odpowiedź jest na trzy strony, a tak naprawdę zawiera się w ostatnim zdaniu:
„Dlatego należy stwierdzić, że rada gminy nie jest właściwa do rozpatrzenia wyżej
opisanej petycji. Powinna ona zostać skierowana według właściwości do Ministra
Zdrowia”.  Przypomniał,  że  w  ubiegłym  roku  wpłynęła  petycja  podobnej  treści
dotycząca Covid. Uważa, że należałoby zapytać radcy prawnego urzędu, jak to jest
pod  względem  prawnym,  czy  Rada  jest  władna  rozpatrywać  taką  petycję,  czy
odpisywać na nią jednym zdaniem, że Rada nie jest właściwa do jej rozpatrywania.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poprosiła o zabranie głosu
w tej sprawie Sekretarza Miasta i Gminy Ryszarda Portkę.

Sekretarz Miasta i Gminy poinformował, że petycja była skierowana do Rady
Miejskiej.  Jest  ona  prawidłowo  skierowana.  Ten  organ  musi  ją  rozpatrzyć.
Jeżeli  organ  nie  jest  właściwy  do  jej  rozpatrzenia,  to  musi  podjąć  uchwałę
o przekazaniu jej do Ministerstwa Zdrowia. 

Radny  Grzegorz  Żmijewski  –  to  jest  jakiś  dualizm  prawny.  To  dlaczego
stwierdza się, że Rada nie jest właściwa do rozpatrzenia petycji. 

 Sekretarz Miasta i Gminy poinformował, że nie można wyrzucić tej petycji.
Petycja wpłynęła do urzędu i należy ją rozpatrzeć.  

Radny Grzegorz Żmijewski poinformował, że nie chodzi mu o wyrzucenie tej
petycji. Chociaż uważa, że powinna ona znaleźć się w koszu. Chodzi mu o to, że na
tę petycję powinno się odpowiedzieć jednym zdaniem, a tu punkt po punkcie
rozpatruje się na „czynniki pierwsze”,  a nie ma czego. 

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ryszard  Portka  poinformował,  iż  komisje  Rady
rozpatrywały petycję i  stwierdziły,  że merytorycznie nie jest  ona skierowana do
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Rady.  W  związku  z  tym  Rada  podejmuje  uchwałę  o   skierowaniu  petycji  do
właściwego organu, czyli do Ministerstwa Zdrowia.

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag.

W związku z tym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poddała
projekt  uchwały  w   sprawie  rozpatrzenia  petycji  w  sprawie  szczepień  przeciw
COVID-19 pod głosowanie imienne.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny.        

Protokół głosowania imiennego
z dnia 27 stycznia 2022 r.
wg załącznika Nr 14 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej  
w Miłomłynie.

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała w sprawie  rozpatrzenia
petycji w sprawie szczepień przeciw COVID-19 została podjęta.  

Uchwała Nr XXXVI/298/2022
wg załącznika Nr 15 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zasad
wynajmowania  lokali  mieszkalnych  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego
zasobu Miasta i Gminy Miłomłyn.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poinformowała,  że projekt
uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej.  Komisje
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poddała
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.       

Protokół głosowania imiennego
z dnia 27 stycznia 2022 r.
wg załącznika Nr 16 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej  
w Miłomłynie.

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
uchwały  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  mieszkalnych  wchodzących
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w  skład  mieszkaniowego  zasobu  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  została  podjęta
jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/299/2022
wg załącznika Nr 17 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn na 2022 r.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poinformowała,  że projekt
uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej.  Komisje
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Radna  Joanna  Karabinowska  –  w  związku  z  przeniesieniem  pieniędzy
z  zadania  związanego  z  przebudową  drogi  do  Rogowa  na  remont  świetlicy
w Majdanach Wielkich, który będzie realizowany z dofinansowania, zapytała skąd
wzięła się potrzeba zwiększenia środków na to zadanie. 

Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Sylwia  Bartoszuk  poinformowała,  że  zostało
rozstrzygnięte  postępowanie  przetargowe  na  remont  tej  świetlicy,  w  wyniku
którego wyszły większe koszty niż zakładano. Zakładano, że będzie to 230 tys. zł,
a  teraz  zwiększa  się  do  kwoty  399  tys.  zł.  Dofinansowanie  do  zadania  gmina
uzyskała z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich w kwocie 110 tys. zł.

Radna  Joanna  Karabinowska zapytała,  jak  zmniejszenie  wydatków na  to
zadanie będzie miało wpływ na jego realizację, np. długość odcinka.  

Skarbnik Miasta i Gminy Sylwia Bartoszuk poinformowała, że zmniejsza się
wydatki  o  kwotę  169  tys.  zł  na  zadaniu  związanym  z  modernizacją  drogi  do
Rogowa  ze  względu  na  to,  że  w  wyniku  rozstrzygniętego  postępowania
przetargowego  ustalono,  iż  zadanie  to  zostanie  wykonane  za  mniejszą  kwotę.
Nie ma żadnego zmniejszenia zakresu rzeczowego na tym zadaniu. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej pytań. 

W związku z tym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poddała
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny.        

Protokół głosowania imiennego
z dnia 27 stycznia 2022 r.
wg załącznika Nr 18 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej  
w Miłomłynie.
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Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  uchwała  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2022 r. została podjęta.  

Uchwała Nr XXXVI/300/2022
wg załącznika Nr 19 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 11.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  miejscowości  Miłomłyn,
Liwa, Rogowo. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alina Król poinformowała, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poddała
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.       

Protokół głosowania imiennego
z dnia 27 stycznia 2022 r.
wg załącznika Nr 20 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej  
w Miłomłynie.

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła,  że uchwała w sprawie  uchwalenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn
w miejscowości Miłomłyn, Liwa, Rogowo została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/301/2022
wg załącznika Nr 21 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości Miłomłyn. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alina Król poinformowała, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poddała
projekt uchwały pod głosowanie imienne.
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.       

Protokół głosowania imiennego
z dnia 27 stycznia 2022 r.
wg załącznika Nr 22 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej  
w Miłomłynie.

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła,  że uchwała w sprawie  uchwalenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn
w miejscowości Miłomłyn została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/302/2022
wg załącznika Nr 23 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości Liwa. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alina Król poinformowała, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  Alina Król  poddała
projekt uchwały pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.       

Protokół głosowania imiennego
z dnia 27 stycznia 2022 r.
wg załącznika Nr 24 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej  
w Miłomłynie.

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła,  że uchwała w sprawie  uchwalenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn
w miejscowości Liwa została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/303/2022
wg załącznika Nr 25 do protokołu
Nr XXXVI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt. 14. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.

10



Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 15. Wolne wnioski i informacje.

Radna Małgorzata Düformantel poinformowała, że w tut. urzędzie można
pobrać  deklaracje  dotyczące  sposobu  ogrzewania  mieszkania,  bądź  domu.
Zapytała,  do  kiedy  mieszkańcy  gminy  mogą  złożyć  taką  deklarację.  Uważa,
że  trzeba  ich  powiadomić,  gdyż  z  tego  co  się  zorientowała,  to  nie  znają  tego
terminu. 

Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  Alina  Król  zwróciła  się  z  prośbą  do
Burmistrza o podanie tego terminu. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  tę
deklarację należy dostarczyć do tut. urzędu jak najszybciej. Termin złożenia tych
deklaracji został przedłużony przez rząd RP do czerwca br. 

Radna  Małgorzata  Düformantel  ponownie  poinformowała  mieszkańców
w sprawie ekranów akustycznych przy trasie S 7 w pobliżu ulic: Ilińska, Plażowa,
Czartoryskiego, Potockiego i H. Kołłątaja w Miłomłynie. Poinformowała, że tak jak
wcześniej informowała Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad odrzuciła
wyniki badań natężenia hałasu sporządzone przez firmę z Wrocławia. Jednak przy
okazji  badań środowiskowych przeprowadzonych przez  Polską  Akademię Nauk
sporządzono  wyniki  badań  akustycznych  i  określono  zalecenia  dla  Generalnej
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Z wyników tych wynika, że istniejące ekrany
są za niskie, niedostosowane do terenu, jest ich za mało i są przekroczenia hałasu.
Powołując  się  na  zalecenia  Polskiej  Akademii  Nauk, w  imieniu  mieszkańców
wystosowała dwa pisma: 1) do GDDKiA w Olsztynie z prośbą o zajęcie się tą sprawą,
zapraszając ich po raz kolejny na wizję lokalną, 2) takie samo pismo wysłała do
Wydziału  Ochrony  Środowiska  Urzędu  Marszałkowskiego  Województwa
Warmińsko-Mazurskiego.  Uważa,  że wystarczy postawić tam trochę więcej  tych
ekranów i byłoby po sprawie, a tak walczą o to już kilka lat. Ona osobiście od trzech
lat, a wcześniej dwie mieszkanki. Może w końcu instytucje te zajmą się tą sprawą.
Ma  nadzieję,  że  już  nie  podważą  badań  Polskiej  Akademii  Nauk,  bo  nie  wie
w końcu, kto ma robić te badania i kto jest dla nich odpowiednią instytucją, której
nie  podważą  wyników.  Poinformowała  mieszkańców,  że  dalej  walczą
o postawienie dodatkowych ekranów. 

Więcej wniosków i informacji nie zgłoszono.

Adn. pkt 16. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XXXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej
Wiceprzewodnicząca dokonała zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej
K. Staszyńska Alina Król

11


